

Referat af Menighedsrådsmøde nr. 9/2023

Onsdag d. 25. oktober 2023 kl. 19.00

Rådsmedlemmer (STF = stedfortræder)

Navn	Afbud	Udskrift	Signering af referat
Søren Jenstrup			
Truels Truelsen			
Lars V. Søndergaard-Nielsen			
Stig Christensen			
Jens Larsen			
Henrik Malthe			
Else Marie Møllmann			
Michael Olsen			
Dorthe Steen			
Miriam Midjord			
Carl Helman			
Charlotte Nørballe			
Søren Storvad			
Nadja Damkjær			

Medarbejderrepræsentant: Elsebeth Dilling-Hansen

Referent: Kontaktperson og næstformand Stig Christensen

Dagsorden (ved *!* punkt ikke udsendt rettidigt)

1.	Godkendelse af dagsorden	x Dagsorden godkendt <input type="checkbox"/> Ikke godkendt
2.	Opfølgning på sidste møde	
2.1.	Charlotte Nørballe og Søren Storvad	Projektet om ensartet udtryk i kirken er i god gænge.
2.2.	Stig	Det har vist sig, at Rudersdal Rejseforening alligevel ikke havde brug for at låne Gernersalen.
2.3.	Kirkeudvalg	Et samlet oplæg om stolene i Gernersalen er under udarbejdelse. Låsen til døren i Gernerbygningen er (endelig) blevet repareret. Vi skal huske hvert år i april at søge provstiet om at få finansieret eventuelle anlægsprojekter.
2.4.	Carl, Truels, Michael og Henrik	Udvalget er gået i gang med arbejdet om at etablere en vedligeholdelsesplan for alle vores huse.
2.5.	Det grønne udvalg	-
2.6.	Jens	Jens fortalte, at der i 2024 er informationsmøde om valget den 14. maj valgforsamling den 17. september. Han omdelte en folder om det kommende valg.
2.7.	Lars V	Det blev besluttet at starte belysning af kirken om natten. Michael taler med elektrikerens om at lave en tændingsplan.
3.	Sager til beslutning	
3.1.	Truels Truelsen orienterer om revisionsprotokollat til årsregnskab 2022	Truels fortalte, at vi har fået en blank revisionspåtegning. Revisionen har påpeget nogle småting, som vi tager hånd om.
3.2.	Godkendelse af revisionsprotokollat til årsregnskab 2022	Revisionsprotokollatet blev underskrevet af alle medlemmer af menighedsrådet.
3.3.	Truels Truelsen orienterer om nye regler for regnskaber vedrørende de kirkelige kasser.	Truels fremlagde den nye beskrivelse af bogføringsproceduren for Bistrup Kirke. (Indkaldelsens bilag R3).

		<p>Truels fremlagde også den reviderede regnskabsinstruks, som er udarbejdet efter de nye regler. (Indkaldelsens bilag R4).</p> <p>Begge dele blev taget til efterretning af menighedsrådet.</p>
3.4.	Fremlæggelse af 3. kvartalsrapport	<p>Truels fremlagde den 3. kvartalsrapport. (Indkaldelsens bilag R1 og R2).</p> <p>Jens bad om at kvartalsregnskaberne fremover bliver udsendt sammen med forklarende bemærkninger. Menighedsrådet var enig heri.</p> <p>Menighedsrådet tog kvartalsregnskabet til efterretning, og formanden og kassereren underskrev.</p>
4.	Sager til diskussion	
4.1.	-	-
5.	Meddelelser	
5.1.	Meddelelser fra formanden	
5.1.a.	Anlægsmidler fra Provstiudvalg	Formanden orienterede om de tiltag der er gjort med hensyn til finansiering af vores presserende anlægsprojekter.
5.2.	Meddelelser fra kasserer	
5.2.a.		-
5.3.	Meddelelser fra kontaktperson	
5.3.a.		-
5.4.	Meddelelser fra kirkeværge	
5.4.a.	Økonomisk opstilling overligger og dør tårn	Jens foreslog, at projektet vedrørende døren og overliggerne først sættes i gang til foråret. I mellemtiden tættes døren, så der ikke løber vand ind på gulvet.
5.4.b.	Rapport udarbejdet efter gennemgang af kloak / Overslag på kloakreparationer	Jens fremlagde rapporten. Der var enighed om at sætte projektet i gang.

5.4.c.	Fældning af træer	Jens fortalte, at der nu er fældet en del træer omkring vores del af søen.
5.5.	Meddelelser fra kirkeudvalg	
5.5.a.	Vinduesfacade i Søren Storvads konfirmandstue samt 2 vinduer i Søren Storvads kontor	Projektet igangsættes primo 2024. Provstiudvalget er ansøgt om mulig dækning af udgifterne.
5.6.	Meddelelser fra Præstegårdsudvalg	
6.6.a		Rie meddelte, at hun godt vil udtræde af udvalget. I forlængelse heraf talte man om at lade opgaverne indgå under kirkeudvalget. Beslutning herom tages på næste møde.
5.7.	Meddelelser fra sogneudvalg	
5.7.a.		Miriam fortalte, at kirkecaféens udflugt til Willumsens Museum var gået godt. I forlængelse heraf talte vi om priserne på udflugterne. Miriam lever et oplæg om næste års udflugter til næste menighedsrådsmøde. Medarbejderfesten næste år finder sted den 5. april 2024.
5.8.	Meddelelser fra præsterne	
5.8.a.		Charlotte opfordrede til at komme med idéer til kollektlisten. Rie er indtrådt i årets juleuddelingsudvalg. Søren fortalte, at konfirmanderne er kommet godt i gang. Der har været afholdt en succesfuld litteraturaften med mange deltagere. Søren efterlyste læsere til årets Alle Helgen. Henrik, Rie, Carl og Søren meldte sig. Nadja har fået et stort konfirmandhold. Får rigtig god hjælp af Julia. Nadja får næste års sorggruppe sammen med Rune fra Vedbæk Kirke.
5.9.	Nyt fra organisten	
5.9.a.		Elsebeth får meget stor hjælp af Julia. Disney-koncerten gik godt.

		Og så opfordrede hun til, at vi køber en billet til årets julekoncert.
5.10.	Andre meddelelser	
5.10.a.		Formanden fortalte, at budget 2024 endnu ikke var klar. Han fik tilslutning til, at ham selv, kassereren, kontaktpersonen og Jacob udarbejder et forslag til det endelige budget 2024 – og at budgettet rundsendes til skriftlig godkendelse af menighedsrådet.
6.	Eventuelt	
6.1.		Miriam havde deltaget i en Retræte. Det havde været rigtig, rigtig godt.
7.	Næste møde	
7.1.	MR-møde 10	29. november 2023 kl. 19, med spising kl. 18 i Gernersalen
8.	Lukket mødepunkt	Der refereres ikke fra lukkede mødepunkter
8.1.	MR udtalelse	